OUR PRODUCT 产品



ZINC OXIDE (Indirect) 氧化锌(间接法)

 ZnO is an oxide of zinc. It is a commonly used chemical additive used in the production of plastics, silicate products, synthetic rubber, lubricants, paints, ointments, adhesives, food, batteries, flame retardants, and other products.

氧化锌是锌的一种氧化物。 是常用的化学添加剂、用于塑料、硅酸盐制品、合成橡胶、润滑油、油漆涂料、药膏、粘合剂、食品、电池、阻燃剂等产品 的制作中。



RUBBER ADDITIVE (AB-1) 橡胶多功能助剂 AB-1

Rubber additives can promote tire softening and plasticization. They
can also be used as external lubricants for tires to facilitate the full
diffusion of carbon black and silica in rubber. Additionally, they react
with alkaline accelerators to promote their activity and are the main
vulcanization accelerator. The agent can also act as a secondary
accelerator. These additives are commonly used in the production of
passenger radial tires, truck radial tires, bias tires, engineering tires,
and other types of tires.

橡胶助剂可促进轮胎软化和增塑作用;可作为轮胎外部润滑剂:有利于碳黑、白炭黑在橡胶中的充分扩散:与碱性促进剂反应可促进其活性:是主要的硫化促进剂可起到第二促进剂的作用,并可用于乘用子午线轮胎、载重子午线轮胎、斜交轮胎、工程轮胎等各种轮胎的生产。



PROTECTIVE WAX BS 橡胶防护蜡 BS

The protective wax is selected paraffin wax, microcrystalline wax, and a physical anti-aging agent for rubber. It contains isoparaffin, a reasonable carbon number distribution, and molecular weight. It has characteristics such as appropriate migration speed, wide temperature range, and good weather resistance. Its effectiveness in prolonging the life of rubber products and improving aging performance is remarkable.

防护蜡是精选石蜡、微晶蜡及橡胶物理防老剂, 具有异构 烷烃含量与合理的碳原子数分布及分子量, 具备迁移速度 适当, 有良好的抗气候老化性能,对延长橡胶产品的寿命效果显著。

www.xiaoxiangchem.co.th





PROFESSIONAL COMPANY 公司简介

XIAO XIANG CHEMICAL INDUSTRY CO., LTD., A JOINT VENTURE FOUNDED BY JIANG YONG COUNTY XIAO XIANG CHEMICAL INDUSTRY CO., LTD., WAS ESTABLISHED IN THAILAND ON 29 MARCH 2016. THE COMPANY'S AREA COVERS 8.6569 RAI AND IS LOCATED AT THAI-CHINA INDUSTRIAL ESTATE, AMATA CITY, RAYONG. THE REGISTERED CAPITAL IS 100 MILLION BAHT. THE COMPANY'S MAIN PRODUCTION AND OPERATION ARE ZINC OXIDE, RUBBER ADDITIVE, PROTECTIVE WAX, AND IMPORT-EXPORT OF OTHER CHEMICALS. THE COMPANY WAS ESTABLISHED WITH THE SUPPORT OF THE ROYAL THAI EMBASSY AND THAI BUSINESSES AND DEVELOPED WITH THE ASSISTANCE OF THAI BUSINESS UNITS UNDER THE BOARD OF INVESTMENT (BOI).

潇湘化工(泰国)有限公司是江永县潇湘化工有限公司响应国 家一带一路的战略政策由中国商务部批准对外投资项目, 公司于2016年3月29日在泰国成立,占地面积8.6569菜, 坐落于泰国最大的工业园安美德泰中罗勇工业园,公司注 册资金1亿泰铢。公司成立之初便得到中国驻泰国大使馆与 泰国商务部的大力支持,获特批为BOI企业。

CAPACITY 产能: 1,800 TONS吨/MONTH月 www.xiaoxiangchem.co.th

